

Acta de la sessió de la Junta de Districte Marítim

Data: 2 de novembre de 2020

Número: 05/2020

Caràcter: Ordinari

Hora: 20:00 h

Lloc: Saló d'Actes Centre Cultural «la Marina»

assistixen:

Maricarmen Ribera Soriano	Presidenta
Esteban Ventura Martí	Vocal (Regidor)
Vicente Guillamón Terrado	Vocal (Regidor)
Lidon Ribera Soriano	Vocal (Veïna)
Vicente Ortiz	Vocal (Veí Designat Alcaldia)
Matilde Ramos Alonso	Vocal (Veïna Designada Alcaldia)
Tica Palau Campos	Vocal (AAVV El Faro)
José Carlos Mas	Vocal (AA.VV. Meridiano)
Vicent Bonachera Forner	Vocal (AC Scouts)
Roman Simó Gómez	Secretari

No assistixen: ,Ester Giner Hidalgo (Vocal – Veïna), Ana Raga Cases (Vocal AMPA «El Pinar») i Tònica Miralles Cumba (Vocal AC Unió Musical del Grau).

Excusen la seua assistència: Manuel González Galván (Vocal- AA.VV. Marjaleria).

Orde del dia:

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta de l'anterior sessió de data 05/10/2020
- 2.- Mercat nadalenc dones Grau.
- 3.- Estat actuacions PIRECAS.
- 4.- Precs i preguntes.



En La Sala d'Actes del Centre Cultural «la Marina» del Grau de Castelló, sent les 20:00 h del dia 2 de novembre de 2020, sota la presidència de la Il·lma senyora tinent d'alcalde, senyora **Maria Carmen Ribera Soriano**, es reuniren els senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA DE L'ANTERIOR SESSIÓ DE 05/10/2020

El Sr. President va preguntar els presents si tenien alguna objecció que fer a la redacció de l'acta de la passada sesione, celebrada el 5 d'octubre de 2020.

No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- MERCADET NADALENC DONES GRAU

La Sra presidenta va informar els presents que el mencionat «mercat ambulant» és un esdeveniment que organitza l'Associació Aula Debat Dones del Grau, i que s'ubicarà en la zona envelada sítia en el Parc de «La Panderola». L'objectiu consistix a aconseguir que es munten entre 10 i 15 estands de comerços de dones del Grau.

El dia previst, és el 6 de desembre de 11:00h a 18:00h. S'establirà un recinte tancat per mitjà d'un tanca, respectant-se totes les mesures de seguretat. Dins del recinte hi haurà menjar i beguda i a més es parlarà amb el bar del l'Associació de Jubilats i amb la Cafeteria «Gominola» perquè preparen un menú especial per a eixe dia. Hi haurà música en directe i es pretén donar un número a cada comprador per a realitzar un sorteig al final del dia.

3.- ESTAT EXECUCIÓ ACTUACIONS PIRECAS EN GRAU

La Sra presidenta va posar al corrent als presents de l'estat d'execució de les actuacions incloses dins del PIRECAS que afecten el Grau de Castelló. Va afegir la Sra Ribera, que tal com s'anara avançant en les dites obres s'aniria informant la Junta i al Consell.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. presidenta el Sr. secretari van informar els presents d'algunes qüestions pendents plantejades en l'anterior sessió:

- Quant a la sol·licitud del Sr. Bonachera sobre que l'equip de basquet del Grau jugara els seus partits com a local en el Poliesportiu Emilio Fabregat, la Sra presidenta va informar de que el Patronat d'Esports ja ho estava gestionant.
- Sobre la petició realitzada pel Sr. Mas per a substituir el tram de tanca oxidat del va riure, informe el Sr. Secretari que el cost era de 36000€ i que en estos moments els tècnics estaven estudiant si hi havia fons per a això en alguna partida pressupostària.



- Sobre les peticions del Sr. Mss, va comentar el Sr. secretari que alguna ja s'havia dut a terme (bol·lards, trasllat contenidor...) i les altres seguien el seu curs).
- Finalment, el Sr. secretari va informar que la sol·licitud realitzada pel Sr. Mas i el Sr. Guillamòn sobre la col·locació de badens i instal·lació de nova senyalització en la zona del riu, havia sigut transmesa als tècnics competents i quan hagueren notícies respecte d'això s'informaria la Junta.

La Sra. Palau va comentar que la resposta de l'oficial de bombers sobre les causes perquè les dependències del port estiguera tancat no li havien convençut, sobretot això del temps de resposta

La Sra. presidenta va contestar que segons la carta el temps de resposta, tenint en compte que encara que estigueren en el port havien de fer una volta molt gran, era pràcticament el mateix que venint de Tetuan , una diferència d'uns 2 min.

El Sr. Guillamón va dir que l'oficial de bombers havia faltat a la veritat, ja que ells si tenien clau de l'accés al Grau pel camí situat junt amb el Poliesportiu Pablo Herrera, de fet eren els únics que tenien clau del dit accés, per la qual cosa evitaven l'haver d'anar fins a Almassora. Va afegir que això era una excusa perquè no volien estar allí, cosa que anteriorment al tancament de les dependències havien manifestat en nombroses ocasions.

El Sr Guillamòn va preguntar si s'havia tancat el banc d'aliments.

Va contestar la Sra. presidenta que el banc no havia tancat, si no que s'havia traslladat des de la C/Canalets a la C/Mossén Lorenç Cot, pel fet que la gestió del mateix l'havia assumit la parròquia.

El Sr. Guillamón va informar de que en la zona del Parc Meridià vivia una família en un carrer sense eixida que no tenia nom, la qual cosa els generava grans problemes.

El Sr. secretari li va contestar que la solució, com s'ha fet tota la vida, és sol·licitar un número de policia a l'Ajuntament, per escrit.

El Sr. Ventura es va queixar de diversos aspectes referents al port. En primer lloc va mostrar, com ja havien fet altres membres de la Junta, la seua disconformitat amb les raons adduïdes pels bombers. Posteriorment va passar a queixar-se del desconeixement sobre els nivells de contaminació, ja que, segons va comentar, hi havia hagut molts titulars en premsa sobre la instal·lació de mesuradors però la dita instal·lació no s'ha dut a cap. Va afegir que un dels majors problemes eren els granells, ja que en el port es descarregaven a la intempèrie, la qual cosa provoca que quan fa vent les partícules de pols dels dits productes es traslladen al nucli urbà amb el consegüent perjudici per a la població, i que la majoria dels barcos que transportaven granells venien a este port perquè en altres no se'ls permetia realitzar les dites descàrregues. Quant al protocol d'evacuació, es queixe de que feia anys que no es realitzava cap simulacre, i que l'últim que es va realitzar no implicava la població. Finalment va preguntar si per a realitzar obres u exercir alguna activitat era el port el que concedia les llicències o era l'Ajuntament.

Va contestar el Sr. secretari que les llicències se sol·licitaven a l'Ajuntament i havien de complir les mateixes normes que es complien en tot el terme municipal. Va afegir que en tema d'horaris si tenien altres normes, a causa de la seua distància respecte a les vivendes i a altres factors que els diferenciaven del nucli urbà. Respecte al tema dels simulacres, va afirmar que era cert que ja fa anys que s'havia realitzat



l'últim, i que este, si bé no havia implicat a la població si havia implicat a part d'ella, concretament al barri de «El Serrallo» que era el mas pròxim a la zona de perill, i que inclús el CEIP «la Marina» que esta siti en el dit barri, havia participat. Per a finalitzar va comentar que sobre el problema dels granells ja s'havien enviat en el passat diverses cartes al port sol·licitant una solució al problema, però que no s'observaven avanços en el dit tema.

El Sr. Mas va tornar a incidir sobre el suggeriment que va realitzar en una sessió anterior sobre el canvi en els horaris de l'arreplega de poda segons la data.

El Sr. Secretari va contestar que creia recordar que ja s'havia contestat la pregunta, i que el responsable va respondre que no es podia realitzar el dit canvi. Va emplaçar al Sr. Mes a posar-se en contacte directament amb el regidor competent per a fer-li arribar la seua petició.

La Sra. Palau es va queixar d'un problema de vandalisme en la zona del pinar, pel fet que es tiraven pedres.

El Sr. Guillamón va afegir que s'hauria de convocar la pròxima junta al responsable de la Policia Local del Grau.

La Sra Presidenta i el Sr Secretari van comentar que ja vi en una sessió anterior a la pandèmia i que es va acordar realitzar una sessió en la subseu de policia sítia en Pintor Porcar, però que a causa del tema de la pandèmia i l'aforament no era possible.

La Sra Presidenta va afirmar que li comentaria a l'oficial responsable que acudira a la pròxima sessió de la junta de districte.

I sent les **21:00 h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes assumptes que tractar, la Sra presidenta alça la sessió. De tot açò com a secretari En done fe, i para que conste, faig la present acta que firme junt amb la sra presidenta de la Junta Municipal de Districte.

